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Protokół Nr XXXIV  
zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów 

w dniu 23 maja 2013 r.,  
pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej Rady 

Gminy 
 

Stan Rady – 15 radnych 
Obecnych – 12 radnych 
 
W Sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 
 
1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 
2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 
3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 
4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołów z XXXII zwyczajnej i XXXIII nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Cegłów. 
4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących, 
5. Sprawozdanie Komendanta Policji w Mrozach o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Cegłów, 
6. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych z działalności 

OSP Gminy Cegłów za 2012r, 
7. Sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cegłowie z działalności za 

2012rok, 
8. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym, 
9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2013r 
2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 2013 – 

2023, 
3) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Cegłów wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012r, 
4) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie, 
5) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie  
6) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/224/13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu na budowę chodnika w pasie drogi powiatowej w miejscowości 
Cegłów, 

7) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/231/13 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości z terenu gminy Cegłów 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/209/12 w sprawie wyboru metody opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki tej opłaty oraz stawki za 
pojemnik określonej pojemności, 
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9) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/211/12 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Cegłów 

10) w sprawie stanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Cegłów w procedurze 
przygotowania nieruchomości położonej w Podcierniu, stanowiącej własność 
komunalną Gminy Cegłów do wydzierżawienia lub zbycia , 

11) w sprawie stanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Cegłów w procedurze 
przygotowania nieruchomości położonej w Cegłowie, stanowiącej własność komunalną 
Gminy Cegłów do zbycia lub wydzierżawienia, 

12) w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości położonej w Wiciejowie, 
stanowiącej własność komunalną Gminy Cegłów, 

13) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 
Gmina Cegłów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

14) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/243/13 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawianie nieruchomości gruntowych położonych w Podcierniu. 

15) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/244/13 w sprawie przystąpienia Gminy 
Cegłów do realizacji i współfinansowania projektu pn. „Wioska Kulinarna w Podcierniu 
– utworzenie kompleksowej oferty turystycznej Gminy Cegłów”, 

16) w sprawie ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu na koszt Gminy Cegłów i określenia 
zasad zwrotu poniesionych kosztów 

17) w sprawie uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2013-2016, 
18) w sprawie zmiany w uchwale Nr XXVIII/190/12 Rady Gminy Cegłów w sprawie 

podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów w wyborach 
do Rady Gminy, 

19) w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/239/13 w sprawie dokonania zmian w 
Statucie Gminy Cegłów i ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu Gminy Cegłów, 

20) w sprawie dokonania zmian w Statucie Gminy Cegłów, 
21) w sprawie w sprawie ustanowienia znaku graficznego – logo Gminy Cegłów, 
22) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Cegłów, 
23) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Cegłów. 

10. Interpelacje i zapytania. 
11. Sprawy bieżące. 
12. Przyjęcie protokołu z XXXII zwyczajnej sesji i XXXIII nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy Cegłów. 
13.  Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 1 

XXXIV zwyczajn ą  Sesję R.G. w Cegłowie otworzyła Pani Przewodnicząca Teodora 
Wójcik oraz stwierdziła stan Rady 12 osób, w związku z czym podejmowane uchwały będą 
prawomocne. Następnie Przewodnicząca powitała Panów Wójtów, Panią Skarbnik, Panią 
Sekretarz, Pana Komendanta Komisariatu Policji w Mrozach Leszka Murawskiego, Sołtysów, 
Dyrektorów Szkół, Kierowników jednostek organizacyjnych, prasę  oraz zgromadzonych 
mieszkańców Gminy. 
 
Ad. 2 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad, po czym zwróciła się z 
zapytaniem do Panów Wójtów oraz zebranych radnych czy mają jakieś uwagi do 
przedstawionego porządku obrad.  

Wójt poinformował, że chciałby 1 projekt uchwały wnieść do porządku obrad oraz 1 
projekt wycofać. Wycofać chciałby projekt w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego, gdyż będzie to przedmiotem obrad przyszłej sesji i trafił do porządku 
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omyłkowo. Wójt chciałby wprowadzić do porządku projekt uchwały w sprawie wysokości 
stawek za zajęcie pasa drogowego, co ureguluje kwestie opłat i będzie odpowiedzią na 
działania PGE, a projekt częściowo już przedstawiał Zastępca Wójta na komisjach. 

 
Przystąpiono do głosowania za wycofaniem projektu uchwały o zatwierdzeniu 

sprawozdania finansowego. 
Głosowało 12 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania za rozszerzeniem porządku obrad o 

przedstawiony przez Wójta projekt uchwały. 
Głosowało 12 radnych obecnych na sali obrad. Przyjęto jednogłośnie.  
Przewodnicząca zaproponowała wprowadzenie projektu uchwały po pkt. 6. 

I przystąpiono do głosowania za przyjęciem rozszerzonego  porządku obrad.  
 
Głosowało 12 radnych obecnych na sali obrad. Przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołów z XXXII zwyczajnej oraz 
XXXIII nadzwyczajnej, po czym poprosiła Pana Wójta Marcina Uchmana o przedstawienie 
informacji z realizacji zadań bieżących. 

 
Ad. 4 

Pan Wójt powitał wszystkich zgromadzonych na Sesji, a następnie przystąpił do 
przekazania informacji z realizacji zadań bieżących. 

Następnie powiedział, że kluczową informacją tej kadencji jest rozbudowa 
oczyszczalni ścieków, której otwarcie połączone z obchodami Dnia Ziemi obchodziliśmy 21 
kwietnia. Frekwencja dopisała, otwarcie przyciągnęło mieszkańców, a my odzyskujemy VAT 
oraz ubiegamy się o środki z dofinansowania.  

Drugą informacją były koszty odśnieżania – łącznie ok. 37 tys. zł. 
Trzecią informacją była budowa kanalizacji w Mieni.  Wójt dodał, że jest 

zrealizowana sieć główna bez przyłączy, zainstalowano 2 pompownie. Długość całkowita 
kanalizacji grawitacyjnej to 2091m.  

Kolejną informacją była modernizacja targowiska w Cegłowie. Przedstawia zdjęcia z 
przeprowadzonych prac. 

Następnie Wójt poinformował o terminach spotkań zrealizowanych oraz planowanych 
z mieszkańcami w sprawie nowego systemu gospodarki odpadami w poszczególnych 
obwodach. 

Kolejna informacja dotyczyła dalszych losów placówek oświatowych, co zostało 
skonsultowane z radnymi. 

Wójt poinformował, że zrealizowano zwrot podatku akcyzowego dla rolników, 
szczegółowy artykuł został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Gminy w Cegłowie. 

Następną informacją była Majówka z biegami zorganizowana przez Stowarzyszenie 
Biegacz, w której uczestniczył Burmistrz Sulejówka Pan Arkadiusz Śliwa. 

Pan Wójt wspomniał też, że ksiądz Grzegorz Dróżdż został wyróżniony nagrodą Laura 
2012, organizowaną przez powiat, natomiast Pani Anna Kotuniak została wyróżniona nagrodą 
Laur Marszałka, a Gmina Cegłów została Ambasadorem Kuchni Regionalnej i wyróżniło nas 
Stowarzyszenie Kapitał – Praca – Rozwój. 

Ponadto również Wójt zaprosił wszystkich na najbliższe wydarzenia kulturalne tj. 
Turniej o Puchar Wójta Gminy Cegłów, Festyny rodzinne w Cegłowie, Wiciejowie i 
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Piasecznie, Odjazdowy Bibliotekarz. Dodatkowo Wójt poinformował, że został ogłoszony 
konkurs na Dyrektora Szkoły w Piasecznie. 
 
Ad. 5  

Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za informacje, po czym oddała głos 
Komendantowi Murawskiemu, który przedstawił analizę stanu bezpieczeństwa na terenie 
Gminy Cegłów. 

/sprawozdanie w załączeniu/ 
 

Ad.6 
Przewodnicząca oddala głos Panu Zygmuntowi Kasce – Prezesowi Gminnego Zarządu OSP 
w celu przedstawienia sprawozdania z działalności OSP na terenie Gminy Cegłów. 
/sprawozdanie w załączeniu/ 

 
Ad. 7 
 
Przewodnicząca poprosiła o sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Cegłowie Panią Kierownik Katarzynę Korzeń. 
/sprawozdanie w załączeniu/ 

 
Ad. 8 

 Przewodniczący Komisji Finansów Pan Stanisław Wąsowski poinformował, że 
komisja się odbyła 8 kwietnia i 21 kwietnia. Były to posiedzenia wspólne. 21 maja była 
komisja samodzielna i wypracowane opinie Przewodniczący odczyta przy podejmowanych 
projektach uchwał. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pan Mirosław Walas poinformował, 
że komisja spotkała się 15 kwietnia. Była to komisja wyjazdowa do Wólki Wiciejowskiej w 
celu wypracowania opinii o 2 skargach dotyczących Funduszu sołeckiego. 

Następnie Pani Leszczyńska stwierdziła, że komisja oświaty spotkała się 2 razy, w 
tym jedno posiedzenie wspólne. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, stwierdził, że komisja obradowała 3 razy. 
Komisja wyjechała w teren, aby sprawdzić gotowość bojową straży oraz stan dróg gminnych. 
Drogi gminne są w stanie dobrym, jednak drogi powiatowe pozostawiają wiele do życzenia. 
Prośba do wójta, żeby wnioskował o naprawę tych dróg. 
 
Ad. 9 
Przewodnicząca poinformowała o przystąpieniu do pakietu uchwałowego. Pierwszy projekt 
uchwały: 
 
1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2013 rok, 

 
Pani Teodora Wójcik poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Milenę Dąbrowską w 
związku  z projektem uchwały dotyczącego zmian w budżecie Gminy na 2013 r. 

 
Pani Skarbnik omówiła zmiany zgodnie z załącznikiem do uchwały. 

Przewodnicząca Pani Teodora Wójcik podziękowała Pani Skarbnik i poprosiła o 
odczytanie opinii Przewodniczącego Komisji Finansów dotyczącą podejmowanej uchwały i 
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 12 radnych obecnych na Sali obrad. 
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Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
2) w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 

2013 – 2023, 
 

Przewodnicząca R.G. przeszła do drugiego projektu uchwały dotyczącego zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013 – 2023  i poprosiła o uzasadnienie Panią 
Skarbnik. 
 
Pani Milena Dąbrowska  omówiła zmiany.  
 Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 12 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
3) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie, 

Pani Skarbnik poinformowała że pożyczka jest na wyprzedzające finansowanie w celu 
pokrycia planowanego deficytu budżetowego na zadanie modernizacji targowiska 
gminnego. 

 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
 
Głosowało 12 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
4) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie  

Pani Skarbnik poinformowała, że jest to analogiczna sytuacja jak w poprzednim projekcie 
uchwały tylko na inne zadanie, a mianowicie zakup wozu asenizacyjnego. 

 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
 
Głosowało 12 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/224/13 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Mińskiemu na budowę chodnika w pasie drogi powiatowej w 
miejscowości Cegłów, 

Wychodzi Pan Radny Janicki, godz. 17.05 

Wójt poinformował, że zgodnie z uchwałą budżetową przeznaczyliśmy środki na 
współfinansowanie budowy chodnika na ulicy Kościuszki. Żeby jednak to zadanie 
finalizować musimy podjąć uchwałę, by powiat mógł wprowadzić tą kwotę do budżetu. 
W związku z powyższym Wójt poprosił Radę o podjęcie uchwały. 
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Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

Pan Janicki wrócił 
6) w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego 

 
Pan Zastępca Wójta poinformował o korespondencji prowadzonej z PGE Dystrybucja 
odnośnie opłat i stawek za korzystanie Gminy ze słupów oświetleniowych, co nie jest 
równoznaczne z opłatami ponoszonymi przez PGE za zajęcie pasa drogowego oraz 
opłaty ponoszone przez nich na rzecz Gminy, bo są to koszty dużo zaniżone, gdyż opłata 
wniesiona przez PGE w 2012 roku wynosiła 300 zł. Niestety pomimo próśb o obniżenie 
opłaty nałożonej przez PGE, utrzymali swoje stanowisko w tej sprawie. Zastępca dodał, 
że art. 40 ustawy o drogach publicznych mówi o tym, że zarządca drogi ustala w drodze 
uchwały stawki za zajęcie 1m pasa drogowego, z tym że stawki nie mogą przekroczyć 
10 zł za 1 dzień zajmowania pasa w celu prowadzenia robót, natomiast za zajęcie stałe 
nie może przekroczyć 200 zł i jest to opłata roczna. Zastępca przedstawił opłaty 
proponowane zgodnie z załącznikiem do projektu uchwały. 

 
Pan Radny Grasiak wyszedł 
 
Po odpowiedzi na pytania radnych Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po 
odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
7) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/231/13 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości z terenu gminy Cegłów 

 
Pan Zastępca Wójta przedstawił art.6k ustawy o utrzymaniu porządku w gminach, na 
podstawie którego przedstawia nowy wzór deklaracji, który próbuje dostosować jak 
najbardziej do sytuacji mieszkańców zamieszkujących sezonowo i dla nich wprowadza się 
rubrykę F2 w deklaracji, na podstawie której mieszkańcy przebywający na swoich posesjach 
poniżej 6 miesięcy mogą uiszczać opłatę w wysokości 50 % opłaty ustalonej dla 
mieszkańców zamieszkujących na stałe. 
 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 



 
 

7 
 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/209/12 w sprawie wyboru metody opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki tej opłaty oraz stawki za 
pojemnik określonej pojemności,  

 
Pan Zastępca stwierdza, że zmiana tej uchwały jest konsekwencją zmiany uchwały 
określającej wzór deklaracji, po czy przedstawił zmiany wprowadzone do projektu uchwały.  
 
 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 
 
9) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/211/12 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy 
Cegłów 

 
Pan Zastępca poinformował, że w związku z powstaniem nowej „grupy śmieciowej”, tj. 
posesji zamieszkujących sezonowo, to dla nich należy również ustalić częstotliwość i 
terminy odbioru odpadów komunalnych.  
 

Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
10) w sprawie stanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Cegłów w procedurze 

przygotowania nieruchomości położonej w Podcierniu, stanowiącej własność 
komunalną Gminy Cegłów do wydzierżawienia lub zbycia , 

 
Wójt stwierdził, że należy zagospodarować teren oraz budynek szkolny w Podcierniu, żeby 
nie dopuścić do pozostawienia pustostanu. Podkreślił, że nie ma zamiaru sprzedawać tej 
nieruchomości. Oznajmił, że są 2 podmioty zainteresowane tym budynkiem. Warunek 
wydzierżawienia jest taki, że będzie mogło tam funkcjonować przedszkole stowarzyszeniowe. 
Wójt przedstawił wizje podzielenia działki oraz zasad wydzierżawienia. 
 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
11) W sprawie stanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Cegłów w procedurze 

przygotowania nieruchomości położonej w Cegłowie, stanowiącej własność 
komunalną Gminy Cegłów do zbycia lub wydzierżawienia, 
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Pan Wójt informuje, że w tej uchwale ewentualnie Rada Gminy wyraża zgodę na podział 
działki i uporządkowanie sytuacji, gdyż jest skomplikowana. Wójt przybliża sytuację. 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono 
do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 9 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących - 2 
Uchwała została podjęta. 

 
12) w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości położonej w Wiciejowie, 

stanowiącej własność komunalną Gminy Cegłów, 
 

Wójt informuje, że wpłynęło pismo ze Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Wiciejów z prośbą o 
użyczenie budynku szkolnego na cele prowadzenia szkoły stowarzyszeniowej. Wójt 
dodał, że cieszy się z powstałej inicjatywy i zgodnie z wcześniejszymi deklaracjami na 
pewno wesprze działanie Stowarzyszenia. 
 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono 
do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
13) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

Gmina Cegłów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 
 
Wójt informuje, że w związku z ustawą o transporcie publicznym mamy obowiązek 
uchwalenia stosownej uchwały  w celu określenia przystanków, a jest ich 7 na naszym 
terenie oraz zasad korzystania z tych przystanków. W odpowiedzi na pytania sołtysów 
informuje, że sprzątanie przystanków leży w gestii gminy i prosi o sygnały jeśli odbiorca 
odpadów nie wypełnia warunków umowy. 
 

Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono 
do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
14) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/243/13 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawianie nieruchomości gruntowych położonych w Podcierniu. 
 
Wójt poinformował, że w związku z niedokonanym jeszcze podziałem nieruchomości w 
Podcierniu, co dokonało się teraz, przedkłada właściwy projekt uchwały w celu poprawy 
i złożenia kompletnego już wniosku aplikacyjnego z prawidłową uchwałą i właściwym 
numerem działki.  
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Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono 
do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 
 

15) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/244/13 w sprawie przystąpienia Gminy 
Cegłów do realizacji i współfinansowania projektu pn. „Wioska Kulinarna w 
Podcierniu – utworzenie kompleksowej oferty turystycznej Gminy Cegłów”, 
 
Wójt poinformował, że kwota w stosunku do poprzedniego projektu uchwały uległa 
zmianie o prawie 100 tys. zł., jednak jest to wartość kosztorysowa i na pewno się 
zmniejszy. W ramach tego wniosku zmodernizujemy świetlicę, dostosujemy go do 
przyjęcia osób niepełnosprawnych, wymienimy dach. W celu uzupełnienia braków 
formalnych. 
 

Przewodnicząca R.G. po uzyskaniu odpowiedzi na pytania,  poprosiła o opinię. Po 
odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 8 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących - 3 
Uchwała została podjęta. 
Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 
Po przerwie: 
 

16) w sprawie ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu na koszt Gminy Cegłów i 
określenia zasad zwrotu poniesionych kosztów 
Pani Katrzyna Korzeń - Kierownik GOPS stwierdziła, że wcześniej być może nie było 
takiej potrzeby, żeby podjąć taką uchwalę, teraz jednak zdarzyła się sytuacja że 
pochowaliśmy osobę ubezpieczoną w ZUS, jednak mieliśmy problem ze zwrotem 
kosztów poniesionych na tę okoliczność, gdyż nie mieliśmy podjętej stosownej uchwały. 
 

Przewodnicząca R.G.  poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono 
do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie.  
Uchwała została podjęta. 

 
17) w sprawie uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2013-2016, 

 
Pani Katarzyna Korzeń przedstawiła program. /w załączeniu/ 
 

Przewodnicząca R.G.  poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono 
do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
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Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
18) w sprawie zmiany w uchwale Nr XXVIII/190/12 Rady Gminy Cegłów w sprawie 

podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów w 
wyborach do Rady Gminy, 

 
Pani Sekretarz poinformowała, że wkradł się błąd w treści, ponieważ zamiast zapisu, że 
zmianie ulega uchwała z 2010 roku, znalazł się 2012 rok i nie ma możliwości żeby 
skorygować to inaczej niż uchwałą zmieniającą. 
 
 Przewodnicząca R.G.  poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 
 

19) w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/239/13 w sprawie dokonania zmian w 
Statucie Gminy Cegłów i ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu Gminy Cegłów, 
 
Pani Sekretarz przedstawiła zastrzeżenia Wojewody odnośnie Statutu Gminy. Po 
wyjaśnieniach Przewodnicząca  poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  

przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 9 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących - 2 
Uchwała została podjęta. 
 

20) w sprawie dokonania zmian w Statucie Gminy Cegłów, 
 

Przewodnicząca R.G.  poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono 
do głosowania. 
 
Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 10 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący - 1 
Uchwała została podjęta. 
 

21)  w sprawie ustanowienia znaku graficznego – logo Gminy Cegłów oraz zasad jego 
użytkowania, 
 
Wójt informuje, że w związku ze znakiem, który pojawia się na naszych gadżetach 
promocyjnych, chciałby sformalizować używanie tego logotypu zgodnie z ustawą. Logo 
nawiązuje do największego atutu naszej Gminy przedstawiając hasło: Cegłów – Zielona 
Gmina oraz do ekologicznych inwestycji realizowanych na naszym terenie. Po 
wypowiedzi Wójta i odczytaniu opinii komisji przystąpiono do głosowania. 
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Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 9 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący - 2 
 Uchwała została podjęta. 

 
22) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Cegłów, (rów) 

 
Pan Radny Walas w zastępstwie Przewodniczącego Komisji odczytał opinię Komisji 
Rewizyjnej w tej sprawie, która nie stwierdziła nieprawidłowości w wykonaniu rowu. 
 
Pan Zatorski jako skarżący stwierdził, że Wójt przyjechał do Wólki Wiciejowskiej i jak 
przeszedł wzdłuż rowu to „gubił buty”, bo było takie błoto. Okazało się że woda nie 
odpływa z terenu Gminy Cegłów na teren Mińsk Mazowieckiego. Jest tam przepust i 
Pan Wójt był uprzejmy zadzwonić do Wójta Gminy Mińsk z prośbą o ustalenie czy 
przepust jest udrożniony. Pan Wójt po spotkaniu zaprowadził nas do odpowiedniej 
jednostki, powołano komisję, która miała to sprawdzić, a tam jest wszystko zarośnięte. 
Rów nie ma odpływu. Został wyłoniony wykonawca, nie wykonał właściwie prac, bo 
wcześniej Pan Zatorski nie miał problemu na łące z przejazdem, jednak teraz samochód 
się topi i musiał wyciągać go traktorem. Pan Zatorski stwierdza, że częściowo pieniądze 
od Gminy zostały wyłudzone, bo prace nie są wykonane tak jak powinny być. Rosną 
tam dęby. Trzeba było się zwrócić do Pani Gałązki, a potem do Nadleśnictwa o 
pozwolenie na wycinkę, a nikt się nie zwrócił. Ponadto kompromitacją jest, że Pan 
Szambiarz przyjeżdża z pełną beczką odbierać rów w  imieniu Pana Wójta.  
 
Pan Zastępca Wójta stwierdza, że nie wszyscy rozumieją prawo, więc wyjaśnił, że za 
prawidłowe działanie urządzeń wodnych odpowiadają użytkownicy tych urzadzeń, a w 
tym przypadku są to spółki wodne. W celu regulacji tej sytuacji należy powolać spółkę 
wodną. Gmina nie ma w swoich obowiązkach utrzymywania rowów melioracyjnych, a 
jedynie pośredniczyła w wykonaniu funduszu sołeckiego, gdzie zebranie wiejskie jako 
najwyższa władza w sołectwie stwierdziła, że wykonanie odwodnienia tego rowu jest 
istotne. Pan Zatorski wnioskował o to zadanie już wcześniej, dlatego na podstawie 
uchwały zebrania wiejskiego Gmina wystąpiła do Starosty o ustalenie udziału i koszty 
jakie osoby miałyby ponieść w celu udrożnienia tego rowu. Kompletnie bezpodstawnym 
zarzutem jest to, że Nadleśnictwo nie wyraziło zgody na wejście na teren leśny, bo taką 
zgodę Nadleśniczy podpisał i to jest w dokumentacji, a o tym który odcinek rowu 
zostanie wykonany decydowali przedstawiciele Rady Sołeckiej – mieszkańcy. Natomiast 
głębiej w ten teren można wejść jedynie wykonując prace ręczne, bo żadna maszyna nie 
da rady ze względu na teren wapienny, który tam występuje. 
Pan Zastępca w odpowiedzi na zarzut Pana Zatorskiego stwierdza, że rzeczywiście rów 
jest własnością Gminy, jednak za jego utrzymanie są odpowiedzialni właściciele 
nieruchomości przyległych, którzy czerpią z tego korzyści. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy zaapelowała o zapraszanie obydwu stron na komisje, 
wtedy na sesji będzie wszystko sprawniej przebiegało. 
 

Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 9 
Przeciw – 0 
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Wstrzymujący - 2 
 Uchwała została podjęta. 

 
23) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Cegłów.(oświetlenie) 

 
Pan Walas odczytał opinię wypracowaną na komisji, odrzucającą skargę Pana Zatorskiego w 
sprawie lokalizacji słupów oświetleniowych. 
Pan Zatorski powołując się na pismo redagowane przez Panią Skarbnik twierdzi, że radni 
tutaj przywołują jedynie drugie zebranie wiejskie, a na pierwszym wskazana została inna 
lokalizacja słupów. 
Pan Walas stwierdził, że lokalizacja slupów została wskazana przez mieszkańców na drugim 
zebraniu wiejskim, a Rada Gminy nie ma w gestii zmiany decyzji podjętej na zebraniu 
wiejskim. Dodał również, że komisja Rewizyjna została zapoznana z treścią pism i innej 
korespondencji w tej sprawie. 
Pan Zatorski prosi o podanie podstawy prawnej, na podstawie której po zatwierdzeniu 
budżetu wprowadzacie zmiany. 
Pani Sekretarz podsumowała, że we wniosku był planowany zakup 4 slupów 
oświetleniowych, jednak w międzyczasie nastąpiły podwyżki cen slupów i niestety 
wystarczyło środków z funduszu soleckiego jedynie na 3 słupy. Lokalizacja tych słupów to 
jest spor jedynie pomiędzy mieszkańcami, a Gmina czy Wójt nie ma z tym nic wspólnego. 

Głosowało 11 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 Uchwała została podjęta. 

 
Ad.10 

Przewodnicząca oddała głos Panu Walasowi, który wystąpił z prośbą o nierobienie 
takich długich sesji, gdyż jest to męczące. 

Pan Zatorski ponownie prosi o podanie podstawy prawnej do protokołu.  
Pani Anna Knap – Radca Prawny stwierdza, że na podstawie art. 18 ustęp 2, pkt. 4, ale 

skoro pan Zatorski jest prawnikiem to nie powinien pytać o takie oczywiste rzeczy.  
 
Ad. 11 
W sprawach bieżących Przewodnicząca Rady poinformowała o pismach, które wpłynęły do 
Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
Po przedstawieniu pism, Przewodnicząca złożyła gratulacje Pani Annie Knap za zdanie 
egzaminu na Radcę Prawnego. 
 
Ad. 12 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XXXII zwyczajnej sesji i XXXIII 
nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 

 
Głosowało 11 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 

 
Po głosowaniu Przewodnicząca zakończyła obrady XXXIV Sesji Rady Gminy. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 20.00 
 
Protokołowała:       Przewodnicząca Rady Gminy 
Małgorzata Podobas       (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


